
Protokoll fra årsmøte i Oppland Bygdekvinnelag 5.-6. mars 2022 på Hafjell Hotell 
 
Leder Borgny S. Sletten ønsket velkommen. 
 
Jorun Henriksen fra Norges Bygdekvinnelag tok opp disse sakene:  
 
Landsmøte i Bergen 10. – 11. juni 2022.  
Politisk plattform. 
Bygdekvinnene får gjennomslag. 

- Vern av matjord  
- Gratis skolemåltid 

Rekruttering. 
- Verveuke 5, 6 og 7 
- Bygdekvinneuken 20.-30. august 

Fra prosjekt til hverdagsinnsats. 
Medlemsregisteret. 
Frivillighetens år. 
Solidaritet med Guatemala. 
 
Per Bjørnstad fra Krafttak mot kreft deltok digitalt.  
 
Inspirasjon fra to bygdekvinner.  
Torunn Vigrestad fra Biri BKL orienterte om aktivitetene i Biri Bygdekvinnelag og viste frem bilder.  
Laila Brøste fra Lesjaskog BKL fortalte om sine tegninger og hvordan hun startet. Tegningene er ofte 
veldig gode referater fra møter hun har vært på. 
 
Synne Solberg deltok digitalt med sine tanker om bruk og kast. 
 
Windy Kester Moe, fortalte om prosjektet Mat fra Øyerfjellet. 
 
Under middagen var det utdeling av positivpris og blomst til Liv Gruven Hansen fra Lågen 
Bygdekvinnelag. 
Lokallagets pris gikk til Nordre Land Bygdekvinnelag og Torpa Bygdekvinnelag. 
 
 
Søndag 6. mars 
 
Ord for dagen av diakon Ann-Kristin Fauske Mathisen.  
 
Sak 1. Åpning av møtet. 
Møtet ble åpnet med NBK sangen.  
 
Inger Stensrud Haug er møteleder. Hun leste formålsparagrafen. 
Jorunn Henriksen fra NBK deltar som observatør. 
 
Sak 2. Navneopprop. 
Anne Grete foretok navneopprop. Det var 42 stemmeberettigede. 
 
  
Sak 3.  Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Innkalling datert 1. februar og utsendelse av sakspapirer datert 21. februar.  
 



Vedtak: 
Innkalling datert 1. februar og utsendelse av sakspapirer datert 21. februar- enstemmig godkjent. 
Møtet ble erklært for lovlig satt.    
 
Sak 4.  Åpent eller lukket møte. 
Møteleder foreslår at møtet avvikles som åpent møte, men med rett til å lukke møtet om møteleder 
finner det nødvendig. 
 
Vedtak:   
OBK’s årsmøte 2022 avvikles som åpent møte, men med forbehold om at møtet kan lukkes om 
møteleder finner det nødvendig. 
 
Sak 5.  Valg av to til å underskrive protokollen sammen med møteleder. 
Styret foreslår Kari Tromsnes fra Nordre Fåvang Bygdekvinnelag og Eva Østen fra Brandbu 
Bygdekvinnelag.  
 
Vedtak: 
Kari Tromsnes fra Nordre Fåvang Bygdekvinnelag og Eva Østen fra Brandbu Bygdekvinnelag ble valgt 
til å underskrive protokollen sammen med møteleder. 
 
Sak 6. Leders tale. 
 
Kjære Bygdekvinner  
 
Så er vi her. 3 år sidan førre fysiske årsmøte.  
Mykje har skjedd, og mykje har vi trudd skulle skje, men vorte avlyst på desse 3 åra. 
 
Men det eg tek med meg med glede når eg ser attende på dette året som no er gått sidan førre 
årsmøte er dei fysiske regionmøta, dei digitale organisasjonskursa, turen eg hadde til Finnmark, 
Inspirasjonsseminaret og alle dei fine bileta frå arrangement dykk har delt i sosiale medier. I tillegg til 
telefonsamtalar, mailar og meldingar frå mange av dykk.  
 
Det er møta med folk som sett spor. Som gjev ein glede.  
 
Eg er født optimist. Dvelar ikkje ved det negative, men vel å sjå på det positive, og vera med og yte 
slik at det blir enda meire av det.  
 
Årsmøtet 2021 bestemte at vi skulle vera rause med pengane, og det har vi vore, utan å ha hatt anna 
inntekt enn medlemskontigenten.  
Slik kan det ikkje vera kvart år, men eg meiner det var rett og gjera dette i 2021. Vi trengde ein boost. 
Lokallaga var, og er, prega av pandemien.  
 
Kommunikasjon er ein viktig del av arbeidsplanen vår. Her har regionkontaktane vore i kontakt med 
sine lag før kvart styremøte, og vi arrangerte desse «mini regionmøtane» for at nabolaga skulle 
møtes. Slik byggjer vi opp godt samarbeid! Eg har og fått attendemeldingar på at det ikkje er så 
mykje dobbelt av mailane no. Det er bra! 
 
Organisasjon vår skal vera ein tøff og bevist forbrukerorganisasjon. Vil si gleda var stor no i februar 
når Nyt Norge for fyrste gong gav straffegebyr til nokon for feilmerking. Vi er ikkje åleine om å ha 
sagt i frå, men vi er av dei som har sagt i frå! Som kunde må vi kunne stole på Nyt Norge merke. Det 
er vanskeleg nok frå før og vera ein bevist forbruker! 



Vi har god kontakt med Studieforbundet, Kultur og Tradisjon. Eg er vara til styret, og har ved fleire 
høve oppmoda lokallaga til å hugse å søke om støtte. Dei var og på plass på Inspirasjonsseminaret til 
NBK, og vil og vera det i Lom. 
Eg sitt i styret til Innlandet Bondelag, vi er og med i Jordvernalliansen, og Landbruksråd innlandet. 
Vigdis har vore med Bygdeungdommen dette året, og vi har god kontakt med dei. Vi har og 
samarbeida med Hedmark Bygdekvinnelag siste året, med organisasjonskurs over 3 kveldar på Zoom.  
Vi oppmodar og lokallaga til å samarbeide med andre i kommunane rundt omkring. I samband med 
«Frivillighetens år 2022» veit eg mange kommunar har eit felles opplegg for friviljuge organisasjonar i 
kommunen, det er så bra! 
Regionmøter har vi gjennomført hausten 2021, og det vil bli nye no etter årsmøtet. Viktig at nabolaga 
møtes og samarbeider!  
Verving er og viktig i lokallaga. Det å prate varmt om Bygdekvinnelaget og arrangere kurs med t.d. 
forskjell i pris for medlem/ikkje medlem er to ting som synes og som gjer at folk får lyst til å vera 
med.  
 
Klima,miljø og folkehelse er mellom anna av tema vi tek opp denne helga. Vi skal oppmode til at folk 
handlar norsk, og vi skal oppmode dei til at dei handlar berre det dei treng. Vi møtte Synne i går, som 
fortalde litt om sine tankar, som 20 åring i eit bruk og kast samfunn. Saka frå Skjåk håpar eg vi kan 
arbeide meire med.  
Med turar, bålpannekos, møter og mykje meir er vi med og betrar livet vårt, folkehelse i praksis.  
Når pandemien kom var det og fleire av dykk som sydde smittevernklede, vaksinerte, testa og sto på. 
Dykk er aktive, og dykk bidreg! 
No går vi inn i aksjonsveka til Krafttak mot Kreft, med kreft med spredning som tema. Her veit eg 
mange av dykk vil bidra.  
 
Kultur – tradisjonsbærerar framfor nokon er vi. Handboren kunnskap spres blant mange rundt om i 
lokallaga. Lågen Bygdekvinnelag med eige «baksthus» og «ysthus», og mellomanna Liv som primus 
motor har auka kunnskapen til folk på Fåberg, samstundes som medlemstalet har auka. Dobbel, ja 
kanskje tredobbel glee.  
Bygg står hjarte mitt nær. Og eg må si eg vart skikkeleg lei meg når Einar Risvik gjekk bort i 2021. Han 
VAR Bygg han. Men eg gledes og over at Torpa Bygdekvinnelag har fått trykt opp eit nytt opplag av 
boka si. Bygg er så norsk, og så godt! 
 
Etter turen eg var med på til Finnmark saman med dei andre Distriktsleierane, administrasjon og 
sentralstyret har eg fått augene meir opp for samane, og korleis dei har vore behandla. Det var i år 
ein sjølvfølge at eg laga Bidos til 6.februar, ein dag som av mange blir kalla Samenes nasjonaldag, 
men og Samefolkets dag. Etter fleire dagar i Finnmark med kokt rein og historier, får ein eit nytt syn 
på livet dei har hatt, og har.  
 
 
Vi er no i ei tid der vi må ta vare på kvarandre. Mange slit etter pandemien, og no får mange av 
bygdene våre flyktingar frå Ukraina. Kvinnene som kjem, kjem mange utan mannen sin, men med 
ungane deira. Alle menn mellom 18 og 60 år får ikkje reise frå der, dei skal vera med i krigen. Kjempe 
for landet. Desse damene må vi ta vare på. Besøke, spørje om vi kan gjere noko. Det er eg trygg på at 
dykk gjer.  
 
Vi skal og vera dei som står på for jordvern. Som er med i kampen for matjorda. Jordvernalliansen er i 
så måte ei «vakt bikkje». Når det planlegges nye vegar er dei der med innspel. Det tek 1000 år å 
danne eit godt lag med matjord, og berre 3% av landjorda i Noreg er dyrka mark. Denne må vernes, 
vi treng den til korn, gras og grønnsaker. Vi må auke sjølvforsyningsgraden vår, og slutte tru at verda 
vil fø oss.  Og eg forventar at dei kommunane som no vil servere berre grønt, og ikkje kjøtt, der 
serveres det kålrot, gulrot og potet. Grønnsaker som ikkje treng over heile verda, som vi kan vera 



sjølvforsynte med heile vinteren. Sjølv om ein moden avokado «berre» har brukt 300 liter vatn, mot 
eit 1 kg stort kjøttstykkje har brukt 15000 liter vatn, pratar vi om at avokado plantasjane byggjer ned 
regnskogen, og må fraktes «heile jorda rundt» for å koma til Noreg, mens kjøtt frå Noreg har nytta 
seg av utmarka, pleia kulturlandskapet, gjeve norske arbeidsplassar og så mykje meir.  
 
Vi har mykje vi kan engasjere oss i. Og hugs mottoet mitt når nokon spør «Kva gjer dykk egentleg i 
Bygdekvinnelaget?» 
 
Kva svarar du? Jo! Bygdekvinnelaget blir akkurat det DU vil. Her kan alle vera med og forme laget! 
 
Eit av mine beste øyeblikk som leiar hadde eg i Husmannsstuggua hjå Ellen Krageberg saman med Biri 
Bygdekvinnelag i haust. Dei skulle skrive plan for hausten , og dei tok opp alt dei hadde utsett 
pågrunn av koronaen. Medlemmane skulle koma med innspel på kva dei ville ta fram att, og 
Tradisjonsmatkurs vart nemt. Det var heilt stille. Ingen sa noko. Så da gjekk dei vidare og sa 
«motorsagkurs» JA!! Nesten ropte fleire rundt bordet. Skikkeleg god stemning, og nok eit bevis på at 
Bygdekvinnelaget blir det du sjølv vil. 
 
 
Sak 7.  Årsmelding for 2021. 
Anne Berit Stastad Svartaas presenterte hovedpunktene i årsmeldingen. 
 
   
Sak 8. Generaldebatt 
 
Ingerid Lyngnes fra Lågen BKL. Vi jobber med klima, miljø og folkehelse. OBK skal sette søkelys på 
folkehelse, psykisk og fysisk. Savner en link fra dette opp mot formålsparagrafen. Savner ordet helse. 
Vi jobber faktisk med helse med bl.a. Krafttak mot kreft, ren og sunn mat, tradisjonsmat og måltid – 
sosiale nettverk. Inkludering er lik psykisk helse. Hvorfor har vi ikke helse i vår formålsparagraf? 
Vi får ikke søkt på spillemidler gjennom stiftelsen Dam hvis vi ikke har helse som en del av vår 
formålsparagraf. Mange organisasjoner er søknad til disse midlene. Dette bør tas opp på landsnivå. 
 
Replikk fra Jorun Henriksen, NBK. Det har ikke vært behandlet i NBK. Send det til styret i OBK, så 
sender de inn til NBK.  
 
Bjørnhild Kihle. Hilsen fra Bondelaget. Takk for jobben som blir gjort. Viktig jobb med et måltid mat i 
skolen. Jordvern er viktig. Matsvinn er det alt for mye av. For mange butikker i området. Blir mye 
svinn når alle butikkene har samme tilbud. 
Vi kaster alt for mye mat. Her har Bygdekvinnelaget en stor jobb å gjøre. Hva med kurs i safting, 
tørking og fermentering? 
 
Beredskapslager skal hver og en ha hjemme. Det er viktig. 
 
Nina Kanne Stenumgård fra Søre-Fåvang BKL. Trått å starte med organisasjonsarbeidet igjen etter 
pandemien. Lagt fint til rette for en ny start med organisasjonskurs som OBK har holdt digitalt. Påfyll i 
forhold til bruk av flere digitale løsninger.  
Invitasjon til inspirasjonsseminar i Lom. Flott mulighet til å delta på et slikt opplegg.  
 
Eva Melby Gjestrum, Østre Toten BKL. Har forfektet at OBK ikke trengs. Har også sendt brev til NBK. 
Vi prøver å gjøre det så billig som mulig for våre medlemmer. Viktig at vi har et sted der vi møtes i et 
større format. Lokallagene er selvsagt viktigst, men inspirasjon er viktig. Jeg er glad for at jeg er her. 
Dette er så bra, jeg har fått en fin opplevelse. 



Jorunn Henriksen: Tusen takk til Eva. Det varmet hjertet. Viktig for meg og formidler at vi som sitter 
sentralt ikke sløser med penger. Vi er glade vi har distriktene våre. Distriktsstyret er vår forlengede 
arm til lokallagene.  
Vi jobber med alle saker som er aktuelle. Vi er avhengig av styrene i distriktene.  
 
Anne Irene Aaberg, Åbjør BKL. Takk til styret som har hatt distriktsmøter. Beredskap. Tenkt på de 
nødvendige medisinene vi trenger. Vær framsynte.  
Cecilie M. Nygren, Lågen BKL. Handler mye om å skaffe medlemmer. Har vært vanskelig i to år. VI er 
heldige å ha et eget baksthus, dra en del medlemmer på kursene som Liv Gruven Hansen holder.  
Vi har mange flotte kvinner i laget vårt. Lågen BKL skal arrangere barseltreff.  Vi har søkt om støtte til 
treningsmatter, opplæring og småbarnsmat.  
 
Torunn Vigrestad, Biri BKL. 
Hyggelig å være en del av et flott kvinnenettverk. Støtter Lågen sitt forslag om helse. Flott Eva, at du 
har endret synspunkt ang. nedleggelse av distriktslaget. Viktig at vi møter flere lokallag sammen. Vi 
trenger alle de leddene vi har for at vi kan være en funksjonell organisasjon. Bra av Bjørnhild ang mat 
og matsvinn. Går an å spise mat selv om den har utgått på dato.   
Magnhild Grimsrud, Øyer BKL. Godt å høre at du vil vi skal fortsatt holde distriktslag. Kontingenten er 
ikke høy. Kr 700 – 800 er ikke mye i dag. Hva deltar vi på? Det er opp til hver enkelt hva en får tilbake. 
Ikke spons medlemmer med kontingenten. Bruk det heller på mat og opplevelser. Vil vi være med 
har vi råd til det! 
Monika Korslund, Torpa BKL. Fylkesleddet er viktig. Blir det sammenslåing? Har vi evt. noe å si der? 
NBK har lagt opp til at vi slipper å slå oss sammen med Hedmark. Vi er et distriktslag. Så lenge 
medlemmene ikke ber om det, så er vi Oppland distrikt. 
 
Cecilie Nygren. Blir inspirert fra Bjørnhild. Ikke kast mat. Trend blant unge og bruke mat som er gått 
ut på dato. Kjøp brukte klær. Bruk av de ressursene vi har rundt oss. Kan vi inkluder de unge på 
høyskolen som strever med å få endene til å møtes. Utveksling av kunnskap.  
 
Borgny takker for engasjement. Vi lager sak på begrepet helse over helgen.  
Takk Eva for innlegget om distriktslaget. Setter pris på ærligheta. Vi har lov til å være uenige. 
Matsvinn skal vi ta på alvor. Nyt Norge merke må brukes riktig.  
Organisasjonskurs på nett. Vi har blitt flinke.  
 
Vedtak i sak 6 og 7. 
Styret merker seg de synspunkter som har kommet frem i debatten. Årsmelding godkjent. 
 
Sak 9. Regnskap for 2021 
 
Regnskapet ble lagt frem av Vigdis Kristiansen.  
Møteleder leste revisjonsberetningen.   
 
Borgny informerte litt om utgiftene. 
Cecilie Nygren fra Lågen BKL. Reisekostnadene er høye. Hva med flere digitale møter? Hvordan skaffe 
inntekter? 
 
Regnskapet tas opp til godkjenning. 
 
Vedtak: 
Det framlagte regnskap for 2021 enstemmig godkjent med de kommentarene som er fremlagt. 
godkjent. 



Sak 10 Forslag til arbeidsplan 2022 – 2023.   
 
Styrets forslag til arbeidsplan ble lagt frem av Gudrun 
 
Kommunikasjon  
OBK vil oppmuntre lokallagene til å samarbeide med andre lag. 
OBK skal bruke media aktivt for å synliggjøre og markedsføre aktivitet.  
OBK skal bruke Facebook, hjemmeside og Instagram aktivt, som en inspirator for medlemmer og 
andre.  
 
Organisasjon  
OBK skal være en tøff og bevist forbrukerorganisasjon.  
OBK skal oppmuntre lokallagene til å verve flere medlemmer.  
OBK skal oppmuntre til kurs/studiearbeid med fokus på organisasjonsskolen og trivselstiltak. 
OBK skal fortsette samarbeidet med andre tilhørende organisasjoner.  
OBK skal invitere til ledersamling/regionmøter for lokallagene. Regionkontaktene innkaller sin region 
til møte en gang i året. 
OBK skal jobbe med lokallaga for å forankre ny regionstruktur i hele fylket.  

Klima, miljø og folkehelse  

OBK vil fokusere på miljøet og oppfordre til å tenke globalt og handle lokalt.  

OBK vil ha fokus retta mot bruk- og kast mentalitet, spesielt av mat og plast 

OBK vil oppfordre til bruk av norske råvarer.  

OBK skal være en inspirator for god norsk mat i skole og institusjon.  

OBK skal fokusere på folkehelse, sosialt, psykisk og fysisk.  

OBK skal involvere seg tidlig i offentlige planprosesser som angår bl.a. Jordvern og lokalmiljø.   

 

Kultur  

OBK vil oppmuntre til at lokallagene skal gjennomføre gode tradisjonsmatkurs i sine lokalmiljøer. 

Dette er spesielt viktig da NBK er akkreditert i UNESCO.  

OBK vil oppmuntre lokallagene som føler de trenger det, til å følge kursopplegget til 

«Organisasjonsskolen».  

OBK skal også i 2022 fortsette å fremme norsk matkultur og norske råvarer, og da spesielt bygg. 

OBK ønsker at lokallagene skal være en møteplass for aktive kvinner og at møter og arrangementer 

er åpne for alle.  

OBK skal ha fokus på inkludering av kvinner med minoritetsbakgrunn. 

OBK vil oppmuntre medlemmene til å sende inn oppskrifter til norsktradisjonsmat.no 

Eva Gjestrum, Østre Toten BKL. Savner setningen kvinner ut, at vi jobber med inkludering. 
Cecilie Nygren, Lågen BKL.  Vi savner fokus på jordvern. Bor midt i E6 utbyggingen. RV4 tok mye 
dyrket mark.  
Nina K. Stenumgård, Søre-Fåvang BKL. Henger meg på Cecilie, når det gjelder Jordvern. Dette starter 
med kommunedelplaner. Vi må vite om det som skjer tidlig. Er OBK en høringsinstans? 
 
Jorunn Henriksen, NBK. Det er medlemmene og lokallaget som må følge med og evt. kontakte 
distriktsstyret. NBK får ikke informasjon, men vi sitter i styret i Jordvernalliansen. 
 
Vedtak: 
Styrets forslag til arbeidsplan for 2022-23 er godkjent med årsmøtets endringer. 



 
Sak 11. Budsjett for 2022 
Forslag til budsjett ble lagt frem av Vigdis.  
 
Spørsmål og diskusjon. 
 
Budsjettet tas opp til godkjenning. 
 
Cecilie Nygren, Lågen BKL. Skal det avholdes regionmøter? 
Torunn Vigrestad, Biri BKL: Mindre reising.  
 
Borgny oppsummerer: Regionmøter håper vi skal gå i null. Hvert lokallag betaler for sine utsendinger. 
Det er regionmøter i høst.  
Det er mindre reising i år. Borgny deltok på alle i 2021. Dette fordi styret ikke har møtt lokallagene 
tidligere. Styret skal nå reiser på regionmøter i sin region. Zoom fungerer fint for et styremøte. Det 
kommer vi til å fortsette med, men må også ha noen fysiske møter.  
 
På årsmøtet så bruker vi av våre egne folk, ikke dyre foredragsholdere.  
 
Jorun Henriksen, NBK. Det er en ting vi kan gjøre, det er å verve medlemmer. Det er grunnleggende i 
hele organisasjonen. 
 
Vedtak:  
Det framlagte forslag til budsjett godkjennes som retningsgivende for styrets virksomhet i 2022. 
  
 
Sak 12. Saker fra lokallaga 

 

Skjåk bygdekvinnelag ber årsmøtet ta opp problematikken vi ser i mange flygeblad og reklame; 

"Betal for 2, ta 3". Ofte i matbutikken, men ser det også i klesbransjen. Som alle vet, skal vi kaste 

mindre mat og klær samt minske "søppelberget". Vi synes oppfordringen til å kjøpe mer en man 

trenger er uheldig. 

Hva ønsker de OBK skal gjøre med saka? 

Som alle veit skal vi kaste mindre mat og klær samt minske "søppelberget". Vi synes oppfordringen til 

å kjøpe meir enn man treng er uheldig.» 

At vi alle kjøper meire enn vi treng når vi ser slike lappar er ingen hemmelegheit.  

I Noreg kastar vi mellom anna 46,3 kilo mat pr. innbyggjar. Dette er mat som vi kunne ete hadde vi 

tatt betre vare på den. Tildømes ete opp rester, frose ned mat som er til overs, brukt frukt og grønt 

sjølv om dei ikkje er like pene, med meire.  

Frukt og grønt er på fyrste plass, brød og andre bakevarer på andre.  

Vi går rett veg, og kastar mindre, berre matvarebransja gjekk ned med 14% mellom 2010 og 2015. 

Kvart år får Fretex inn 18 800 tonn klær. I tillegg kjem det som gis til UFF, Røde Kors og andre 

bruktbutikker. Og det som blir kasta rett i søpla.  

Eit plagg som går til gjenbruk erstattar ikkje eit nytt plagg, men Østlandskforskning seier at eit 

gjenbruksplagg tilsvarar 0,53 nye plagg.  



Og når ein reknar på det,sparar Fretex si klesmengde 154 265 tonn Co2 -ekvivalenter i året. Det 

tilsvarar like mykje som ei stor industribedrift, eller det 41700 nordmenn slepp ut gjennom transport 

gjennom eit år. 

Som vi skjønar, med at vi kjøpar berre det vi treng kan vi spare klimaet vårt mykje, kvar einskild av 

oss. 

 
Husflidslaget har et prosjekt som heter holdbart. Den store klesbyttedagen. Mange lokallag 
engasjerer seg. 26. mars. Samarbeid med husflidslag kan være aktuelt for noen lokallag. Se på 
nettsiden til husflidslaget.  
Elin fra V. toten. Ønsker at det skal være med et punkt sånn at vi tar tak i dette med en gang. 
 
 
Vedtak: 
OBK ønsker at NBK tar opp dette, enten som tema eller sak på landsmøtet, og oppfordrer lokallaga til 

å gjøre det samme. Med mer fokus på hva hver enkelt av oss kan gjøre, gjør vi klimadebatten mer 

forståelig.  

 

Sak 13.  Valg  

  
Valgkomiteens innstilling ble gjennomgått av Anne Irene Aaberg, leder i valgkomiteen. 
Det var 42 stemmeberettigede. 
 
Møteleder ledet valget. 
Lappesamlere ble valgt: Monica Korslund og Laila Brøste. 
Tellekorps ble valgt: Åse Bårdseng og Anne Berit Stastad Svartaas. 
 
Det ble stemt over om det skulle være skriftlig valg for valg av leder, styremedlemmer og 1. 
vararepresentant til styret, iflg. §7k i vedtektene. Årsmøtet vedtok åpent valg ved akklamasjon for 
alle valgene. 
 
Valg av leder: Valgkomiteens forslag: Borgny Skansen Sletten, Ruste 
Valgt ble Borgny Skansen Sletten.  
 
Valg av styremedlem fra Sør-Gudbrandsdal: 

Valgkomiteens forslag er gjenvalg på Gudrun Hage Høvren, Øyer  

Valgt ble Gudrun Hage Høvren.  

Valg av styremedlem fra Valdres:  

Valgkomiteens forslag er gjenvalg på Anne Grete Moen. 

Valgt ble Anne Grete Moen.  

 

Valg av styremedlem fra Gjøvik-Toten: 

Valgkomiteens forslag er Mari Andresen fra Ø. Toten. 

Valgt ble Mari Andresen fra Ø. Toten.  

3 vararepresentanter til styret: 



1.vararepresentant:  Ingerid Lyngnes, Lågen      

2. vararepresentant:  Nanna Ringen, Ulnes     

3.vararepresentant:  Kari Tromsnes, N. Fåvang      

Alle gjenvalgt ved akklamasjon. 

Revisorer: Marit Oline Løkken. S. Fåvang og Anne Irene Aaberg, Åbjør, gjenvalg ved akklamasjon. 

 

Valgkomite:  

Nord-Gudbrandsdal:  Randi Tordhol, Lesja     ikkje på valg  

vara:    Kari Ragnhildsløkken Teigen, Lom  ikkje på valg  

Sør-Gudbrandsdal:  Siri Korsbøen Haugstad, Venabygd   gjenvalg  

vara:    Anne Berit Riisehagen Gillebo, Øyer   gjenvalg  

Gjøvik-Toten:   Cathrine Thorstensen, Biri    ikkje på valg  

vara:    Anne Mari Amlien, V. Toten    ikkje på valg  

Hadeland-Land:  Hild Volden, Nordre Land    ikkje på valg  

vara:    Anne Terningen, Nordre Land    ikkje på valg  

Valdres:   Anne Irene Aaberg, Åbjør    gjenvalg  

vara:    Marit Idstad, Ø.Slidre     gjenvalg  

 

Valgkomiteen ble valgt ved akklamasjon. 

 

Valg av leder for valgkomiteen for årsmøtet 2023. 

Valgkomiteen foreslår Cathrine Thorstensen om leder og Anne Irene Aaberg som nestleder av 

valgkomiteen for 2023. 

 

Vedtak:  

Valgt ble Cathrine Thorstensen om leder og Anne Irene Aaberg som nestleder av valgkomiteen for 

2023. 

 

Godtgjørelser til styret.  

Leder:  

kr 12.000,- i godtgjørelse for arbeidsåret 

kr 1.000, - i godtgjørelse pr. styremøte, pr. årsmøte, pr. regionmøte/ledermøte, pr andre møter. 

kr 500,- i godtgjørelse for digitale møter, bl.a. styremøte, pr. regionmøte/ledermøte, pr andre møter. 

kr 500,- i godtgjørelse for kveldsmøter i annen regi. 

 
Styremedlemmer:  
Kr 1.000, - i godtgjørelse pr. styremøte og pr årsmøte Pr andre møter kun etter godkjenning i styret.  
Kr 500,- i godtgjørelse pr. styremøte og pr andre møter kun etter godkjenning i styret. 
Kr 500,- i godtgjørelse pr. digitale styremøter/andre digitale møter  
kr 500,- i godtgjørelse for kveldsmøter i annen regi.  
 
Revisorer: Kr 500,- i godtgjørelse pr. år  
Bilgodtgjørelse:  

Kr 3,50 pr. kilometer.  

Passasjertillegg kr 1,- pr km.  



Godtgjørelse til valgkomiteen:  

Kr 500,- pr møtedag i valgkomiteen 

Reise og bilgodtgjørelse som styret Kr 500,- i godtgjørelse pr årsmøte til leder i valgkomiteen.  

Godtgjørelse til sekretær i styret for arbeid i etterkant av styremøtene. Kr 2000,- pr. år.  

Elin A. Lorentzen, V. Toten Bygdekvinnelag. Hva med budsjettet hvis det blir endringer? 

Anne Irene Aaberg, Åbjør BKL. Møter på zoom. Syns kr 1000 er mye for et styremøte. 

Jorun Henriksen, NBK: Forskjellige satser i forhold til digitale møter og andre møter.  

Monika Korslund, Torpa Bygdekvinnelag. Det er samme forberedelse på zoom og fysisk møte. 

500 i godtgjørelse for digitale årsmøte er lite. 

Vedtak: 

Valgkomiteens innstilling på godtgjørelser til styret ble godkjent med årsmøtets rettelser (i kursiv)  

Valg av møteleder for årsmøtet 2023. 

Valgkomiteen foreslår Ingerid Lyngnes, Lågen Bygdekvinnelag som møteleder for årsmøtet 2023 med  

Laila Brøste, Lesjaskog Bygdekvinnelag som vara.  

 

Vedtak: 

Ingerid Lyngnes, Lågen Bygdekvinnelag ble valgt som møteleder for årsmøtet 2023 med Laila Brøste, 

Lesjaskog Bygdekvinnelag som vara.  

 
Delegater til Landsmøtet. 
Valg av delegater til Landsmøtet. Vi har 4 delegater samt leder. Årsmøtet gir distriktsstyret fullmakt 
til å velge delegater til landsmøtet 2022. Delegatene velges fra både fylkesstyret og lokallagene. 
 
Vedtak: 
Distriktsstyret velger delegater. Vedtatt med 1 stemme imot.  
 
Årsmøtet ble erklært hevet. 
 
Borgny takket for fornyet tillit og takket av de som gikk ut av styret. 
 
 
Øyer, 6. mars 2022  

Jorunn Løvdal 

referent 

 

 

__________________________ 

Inger Stensrud Haug, møteleder 

          

_________________       ___________________ 

Kari Tromsnes        Eva Østen 


